

**ECTA President  
Michael Franz**e-Mail: [President@ECTA.de](mailto:President@ECTA.de)**Multipurpose Use**

Dear Dancers,

Again in this issue I would like to take the chance to let you know a little bit more about one of our branch specific events. On May 20 to 22, 2016 the Round Dance Festival took place in Schöneck-Kilianstädten. My very special thanks go to the Minuets, for spending their time, energy and efforts to make this beautiful event happen.

The success of the Round Dance Festival was indicated by you as the dancers yourself. Participation is always the measure to it. For sure not only the really nice halls have been one of the main aspects for that success. Without a doubt the Cuers had their share of it too. My very special Thank you to all of you from my side. Workshops, requests and clinic teaches had something for everyone.

And above it all the fun and the willingness to help of the Minuets. What a nice gift the Minuets gave themselves to their 40th anniversary may be verified by all of the more than 160 dancers from 5 countries. And was that a nice present to all of us as dancers.

**Merhrfachnutzen**

Liebe Tänzer,

Auch in dieser Ausgabe des Bulletin möchte ich Euch gerne wieder an einer unserer Sparten Veranstaltungen teilhaben lassen.

Am 20. - 22.05.2016 fand das Round Dance Festival in Schöneck-Kilianstädten statt. Mein herzlicher Dank geht an dieser Stelle an die Minuets, die Ihre Zeit, Energie und Ideen für diese herrliche Veranstaltung eingesetzt haben.

Das das Round Dance Festival gut angenommen wurde beweist ihr als Tänzer selbst. Eure Teilnahme ist es immer wieder die hier der Indikator ist. Sicherlich sind nicht nur die wirklich sehr schönen Hallen der Ausschlag für diesen Erfolg gewesen. Auch die Cueur hatten zweifelsfrei ihren Anteil an dem Erfolg. Ihnen auch von dieser Stelle aus meinen besonderen Dank. Requests, Workshops und Clinic teaches boten für jeden etwas. Über allem die Freude und Hilfsbereitschaft der Minuets. Was für ein schönes Geschenk die Minutes sich zu ihrem 40 jährigen Beste-hen gemacht haben, kann wohl jeder der über 160 Teilnehmer aus 5 Ländern an der Veranstaltung nur bestätigen.

Thanks and looking forward to more years for Round Dance and the Minuets. If you would want to host the 2017 Round Dance Festival, please let us know about it on short notice!

Michael

Und was für ein schönes Geschenk an uns als Tänzer.

Herzlichen Dank und auf noch viele weitere Jahre mit Round Dance und den Minuets.

Solltet Ihr für 2017 Lust haben das Round Dance Festival auszurichten, meldet Euch gerne noch kurzfristig!

Michael

A handwritten signature in cursive script that reads "Michael". The signature is written in dark ink on a light-colored background.

ECTA President